

Title (en)

Mixture preparation device for a combustion engine

Title (de)

Gemischaufbereitungsvorrichtung für einen Verbrennungsmotor

Title (fr)

Dispositif de préparation du mélange pour un moteur à combustion interne

Publication

EP 1267067 A1 20021218 (DE)

Application

EP 02010408 A 20020508

Priority

DE 10128785 A 20010613

Abstract (en)

The carburetor, for an internal combustion motor, has an air inflow channel (2) connected at the end side (12) to the fuel combustion zone. The other end side of the air inflow channel has an entry opening (20). The flow volume control (4) has a throttle body (25) to set the flow through the channel to give the required motor power output. The throttle body is at the entry opening, to set its opening cross section against the ambient atmosphere by a relative movement between the throttle and the opening. The throttle body is a ball (27) within an inflow funnel (22) or a swing plate.

Abstract (de)

Eine Gemischaufbereitungsvorrichtung für einen Verbrennungsmotor hat einen Einlaßkanal 2 für ein gasförmiges Medium, insbesondere Luft, der mit der einen Endseite 12 mit dem Brennraum 14 des Verbrennungsmotors verbindbar ist und der auf der anderen Endseite eine Einlaßöffnung 20 hat, und eine Durchflußmengensteuerungseinrichtung 4 mit einem Drosselkörper 25 zur Steuerung der Durchflußmenge durch den Einlaßkanal 2 und damit der Last des Verbrennungsmotors, wobei der Drosselkörper 25 an der Einlaßöffnung 20 angeordnet ist und durch eine Relativbewegung zwischen dem Drosselkörper 25 und der Einlaßöffnung 20 der Öffnungsgrad der Einlaßöffnung 20 gegenüber der Umgebung einstellbar ist.
<IMAGE>

IPC 1-7

F02M 35/108; F02B 27/02

IPC 8 full level

F02B 27/02 (2006.01); **F02D 9/12** (2006.01); **F02M 9/127** (2006.01); **F02M 19/02** (2006.01); **F02M 35/108** (2006.01)

CPC (source: EP)

F02D 9/12 (2013.01); **F02M 9/127** (2013.01); **F02M 19/0228** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 5092284 A 19920303 - YAMADA TETSURO [JP]
- [X] DE 19634913 A1 19980305 - PIERBURG AG [DE]
- [X] DE 29815458 U1 19981126 - LENZ JOSEF [DE]
- [X] EP 0330302 A2 19890830 - GEN MOTORS CORP [US]
- [A] EP 0745761 A2 19961204 - BOSCH GMBH ROBERT [DE]

Cited by

FR3019226A1; EP1696114A1; AU2006200225B2; US7263970B2; US7159847B2; WO2005001256A1; WO2012052260A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB

DOCDB simple family (publication)

EP 1267067 A1 20021218; EP 1267067 B1 20040225; DE 10128785 A1 20021219; DE 50200252 D1 20040401

DOCDB simple family (application)

EP 02010408 A 20020508; DE 10128785 A 20010613; DE 50200252 T 20020508